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Protokół Nr XXVIII/21 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 31 marca 2021 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 1029. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Maria Jadwiga Radziszewska 

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

14. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy; 

 Przemysław Ślepowroński – Radca Prawny; 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu; 

 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych - lista obecności stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Radnych Rady 

Miejskiej, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych, 

Przemysława Ślepowrońskiego – Radcę Prawnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 14 Radnych i obrady sesji są prawomocne. 
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Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2021 rok, 

3) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021”, 

4) utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Akademia Odkrywców – Żłobek Miejski 

w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu, 

5) rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady 

Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego, 

6) rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

przeprowadzenia referendum ludowego, 

7) rozpatrzenia wniosku, 

8) zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 

2021. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za 2020 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania. 

9. Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie”. 

10. Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 

2020-2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”. 

11. Informacja z realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec za rok 2020”.  

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne i wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynął wniosek od 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o wycofanie z porządku obrad XXVIII Sesji 
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RM w pkt 6 ppkt 4 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej 

o nazwie Akademia Odkrywców - Żłobek Miejski w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wycofanie z porządku obrad XXVIII Sesji RM w pkt 6 ppkt 4 - projektu uchwały w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Akademia Odkrywców - Żłobek Miejski  

w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2021 rok, 

3) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021”, 

4) rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady 

Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego, 

5) rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

przeprowadzenia referendum ludowego, 

6) rozpatrzenia wniosku, 

7) zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 

2021. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za 2020 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania. 

9. Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
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ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie”. 

10. Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 

2020-2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”. 

11. Informacja z realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec za rok 2020”.  

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne i wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad po zmianach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XXVII sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 
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Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXVII sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między sesjami 

poinformował o takich sprawach jak: 

- 1 marca w ramach zapytania ofertowego wyłoniony został wykonawca na opracowanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej remontu Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu 

– najkorzystniejszą ofertę złożyła firma PETROBUD Piotr Sienicki ul. Konopnickiej 8, 

Czyżew. Natomiast najkorzystniejszą ofertę na opracowanie dokumentacji remontu Szkoły 

Podstawowej w Łempicach złożyła firma Usługi Budowlane Projektowe i Kosztorysowe 

Krzysztof Tomczuk, ul. Lipowa 19,  Ciechanowiec. 

- 7 marca w przeddzień Dnia Kobiet, w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu odbył się koncert dedykowany wszystkim Paniom. Burmistrz podziękował 

Dyrektor COKiS Pani Sylwii Kuczuk-Szymańskiej za koordynację całego wydarzenia. 

Koncert poprowadzili Krzysztof Koc i Maciej Moczulski, a muzyczne życzenia składali: 

Panowie z Zespołu Wokalnego Miasta Ciechanowiec, Dominik Kierski, Zbigniew 

Derewońko, Piotr Uszyński, Mateusz Kawalec i Formacja Projekt M2. O obsługę 

techniczną wydarzenia zadbali bracia Adam i Sylwester Włostowscy. 

- 12 marca ogłoszono nabór kandydatów do świadczenia usług opieki wytchnieniowej  

w ramach realizowanego resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej 

„Opieka wytchnieniowa”- edycja 2021. 

- 14 marca podpisano umowę na „Realizację usług polegających na wyłapywaniu 

bezdomnych zwierząt z terenu Gminy Ciechanowiec wraz z zapewnieniem im miejsca  

w schronisku” ze Schroniskiem dla bezdomnych zwierząt „ZWIERZAKI DO WZIĘCIA”. 

- od 15 marca w siedzibie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu można korzystać z pomocy 

pracownika Urzędu w wypełnianiu wniosków obszarowych w 2021 r. Wniosek  

o przyznanie płatności wraz z wymaganymi załącznikami (dokumentami), składa się  

w terminie od 15 marca 2021 r. do 15 maja 2021 r. 

- 16 marca ogłoszono konsultacje projektu  dokumentu pn. aktualizacja „Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030”. Mieszkańcy Gminy 

Ciechanowiec mogą zapoznać się  z dokumentacją i projektem aktualizacji „Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030” w Urzędzie 

Miejskim w Ciechanowcu, ul. Mickiewicza 1 w pokoju nr 12, w godzinach pracy Urzędu 

oraz na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w 

Ciechanowcu w zakładce Tablica Ogłoszeń. 

- Trwają prace nad ogłoszeniem przetargu na zakup samochodu asenizacyjnego dla 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych Fare w Ciechanowcu.  
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- 17 marca głoszono kolejne (trzecie) postępowanie przetargowe na „Budowę drogi gminnej 

wraz ze ścieżką rowerową w ul. Podlaskiej w Ciechanowcu”. Termin składania ofert 

upływa w dniu 1 kwietnia o godz. 10:00. 

- 18 marca podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Ciechanowiec przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

- 19 marca ogłoszono postępowanie przetargowe na „Przebudowę istniejącego targowiska 

miejskiego przy trasie Ciechanowiec – Brańsk wraz z budową wiat handlowych”. Zadanie 

realizowane będzie na podstawie podpisanej umowy o dofinansowanie w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.  Termin składania ofert upływa w dniu 7 

kwietnia o godz. 10:00. 

- 19 marca rozstrzygnięto zapytanie ofertowe na zakup samochodu „Dostawa nowego 

samochodu osobowego typu bus 9-osobowego przystosowanego do przewozu osób 

niepełnosprawnych” do realizacji usług door-to-door na terenie gminy Ciechanowiec.  

W wyniku zapytania ofertowego wpłynęła 1 oferta na samochód Volkswagen T6.1 

Caravelle. Samochód dostarczy firma Grupa Cichy – Zasada, Oddział w Warszawie. 

- Gmina Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie z Funduszu Solidarnościowego w ramach 

programu „Opieka wytchnieniowa” edycja 2021. Na realizację zadania Gmina otrzymała 

dofinansowanie w wysokości  21.930,00 zł.  

- Trwają prace nad przygotowaniem wniosku o dofinansowanie w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na wykonanie budowy linii 

oświetlenia ulicznego w ul. Uszyńskiej (do cmentarza) i wymianie opraw oświetlenia 

ulicznego na LED-owe w łącznej ilości 291 szt. w ulicach Czyżewskiej, Łomżyńskiej, 

Kościelnej, Mickiewicza, Sienkiewicza, Drohickiej, Kuczyńskiej, Pałacowej, Uszyńskiej, 

11-go Listopada, Szkolnej i Wojska Polskiego. 

- Trwają prace nad przygotowaniem i złożeniem wniosku o dofinansowanie na modernizację 

stadionu miejskiego w Ciechanowcu w ramach ogłoszonego przez Ministra Sportu 

Programu „Sportowa Polska – Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej”. 

Wniosek zostanie złożony dzisiaj (31.03.2021 r.). 

- 22 marca podpisano umowę z Dyrektorem Wojewódzkiego Urzędu Pracy na 

dofinansowanie zadania „Utworzenie Żłobka w gminie Ciechanowiec” Realizacja projektu 

zakłada prace adaptacyjne przebudowy parteru Szkoły Podstawowej przy ul. 11 Listopada 

5, zakup wyposażenia dostosowanego dla najmłodszych, a także zakup pomocy 

dydaktycznych. Wartość projektu to 778 533,57 zł, w tym kwota dofinansowania 661 

083,57 zł. 

- 23 marca "Szkoła Podstawowa w Ciechanowcu przystąpiła do projektu ""Wszystkie dzieci 

zbierają elektrośmieci"". Do akcji szkolnej mogą przyłączyć się też osoby fizyczne, firmy  

i instytucje, które oddadzą zużyty sprzęt na rzecz szkoły. Zbieramy: komputery, drukarki, 

monitory, telefony, sprzęt RTV i AGD, baterie, akumulatory, kable, tusze atramentowe.  

- 23 marca odbyło się spotkanie z wykonawcą zadania „zaprojektuj i wybuduj” prac objętych 

przedsięwzięciem w zakresie ochrony różnorodności biologicznej w ramach projektu 

„Promowanie ochrony różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego 

Podlasia”. Planowany termin zakończenia realizacji robót budowlanych przewidziano na 

30 czerwca 2022 roku. Wartość kontraktu wynosi 5 145 808,07 zł. W ramach 

przedsięwzięcia zostanie zagospodarowany teren wokół ciechanowieckiego zalewu, wyspa 

oraz tereny zalesione wokół stadionu. Ponadto powstaną m.in. nowe nasadzenia drzew  

i krzewów, instalacje elementów małej architektury, tablice interaktywno-edukacyjne, 

wieża widokowa oraz nowe szlaki turystyczne. 

- Trwają prace nad projektem postępowania przetargowego na realizację zadania pn.: 

„Przebudowa parteru budynku Szkoły Podstawowej przy ul. 11 Listopada 5  

w Ciechanowcu w celu dostosowania do możliwości utworzenia żłobka”. 
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- 24 marca Gmina Ciechanowiec złożyła wniosek do Ministerstwa Rodziny i Polityki 

Społecznej na bieżące funkcjonowanie Klubu Senior+ w Ciechanowcu. Całkowity koszt 

zadania – 83 990,00zł. Kwota dofinansowania 41 995,00 zł. środki własne – 41 995,00 zł. 

oraz wniosek na utworzenie i wyposażenie Klubu Senior+ w Wojtkowicach Starych. 

Całkowity koszt zadania 387 058,00 zł.  Kwota dofinansowania 200 000,00 zł środki własne 

– 187.058,00 zł.  

- 26 marca ogłoszono zapytanie ofertowe na: „Opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej na budowę budynku komunalnego w Ciechanowcu przy ul. Mickiewicza 

działka nr geod. 2869”. 

- 26 marca w związku z ogłoszonym kolejnym naborem „Podwórko Nivea” Gmina 

Ciechanowiec zgłosiła obszar znajdujący się w pobliżu stadionu miejskiego. Podwórko 

zlokalizowane w tym miejscu będzie doskonałym uzupełnieniem projektu 

bioróżnorodności. 

- 30 marca złożono wniosek o dofinansowanie zadania „Ciechanowiec pamięta” 

realizowanego ze środków pozostających w dyspozycji dyrektora Centrum Rzeźby Polskiej 

w Orońsku  pn. „Rzeźba w przestrzeni publicznej dla Niepodległej – 2021”. Zadanie będzie 

polegało na zakupie projektu rzeźby, jej realizacji oraz umieszczeniu w lokalnej przestrzeni 

publicznej - Parku Jana Pawła II w Ciechanowcu. Rzeźba będzie przedstawiała kobietę – 

matkę z dwójką dzieci, ofiarę zsyłki na Sybir i będzie symbolem hołdu, uznania  

i wdzięczności za bohaterstwo, heroizm i poświęcenie matek, które na zesłaniu  

w nieludzkich warunkach, broniły życia własnych dzieci, zachowując przy tym 

bezgraniczną wiarę w Boga i godność Polaka. Ludność Ciechanowca została trzykrotnie 

dotknięta  wywózkami na Sybir. Na zsyłkę zesłano 131 lokalnych rodzin, z czego w trakcie 

II wywózki w 1940 r. zesłańcami były głównie kobiety z dziećmi. Autorem dzieła będzie 

urodzony w sąsiedniej miejscowości artysta, które zna lokalne środowisko i historię miasta. 

Wartość zadania: 204 500 zł, wkład własny: 22.500 zł. 

- 30 marca w Urzędzie Marszałkowskim podpisano aneks do umowy dotyczącej projektu 

realizowanego przez Gminę „Podniesienie kompetencji cyfrowych wśród uczniów  

i nauczycieli województwa podlaskiego”, który realizuje Szkołą Podstawowa  

w Ciechanowcu. 

- 30 marca po raz trzeci ogłoszono zapytanie ofertowe na „Zakup nowego samochodu 

osobowego na potrzeby Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu” z uwagi na to, że w dwóch 

poprzednich postępowaniach oferty nie wpłynęły.  

- 30 marca odbyło się spotkanie Rady Szpitala w Wysokiem Mazowieckiem. Zarząd Powiatu 

po uzyskaniu pozytywnej opinii Rady Społecznej Szpitala odwołał z dniem 30 kwietnia 

2021 r. Panią Mariolę Kucharewicz z funkcji Dyrektora Szpitala Ogólnego w Wysokiem 

Mazowieckiem. Zostanie ogłoszony konkurs na to stanowisko.  

- Trwają prace nad przygotowaniem zapytania ofertowego na wykonanie utwardzenia kostką 

brukową terenu przy Szkole Podstawowej w Ciechanowcu.  

- 30 marca Marszałek Województwa Podlaskiego w piśmie poinformował, że Gmina 

Ciechanowiec otrzyma 600 tys. zł pomocy finansowej w ramach Funduszu Wsparcia Gmin 

i Powiatów - tak zdecydowali radni podczas sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

Pozwoli to na budowę oświetlenia ulicznego przy ulicy Uszyńskiej w Ciechanowcu oraz 

przy drodze powiatowej w miejscowości Wojtkowice-Dady. Ponadto na terenie całego 

miasta zostanie wymienione oświetlenie na LED-owe. 

- 31 marca w centrum Ciechanowca stanęło 8 dwumetrowych pisanek. Wykonawcami 

pisanek są pracownicy jednostek organizacyjnych gminy. Stalowe szkielety pisanek 

wykonał P. Adam Stelengowski we współpracy z pracownikami Przedsiębiorstwa Robót 

Komunalnych Fare, następnie za pomocą siatki elewacyjnej, zaprawy klejowej oraz tkanin 

pracownicy Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu uformowali kształt pisanki. 

Ostatnim etapem prac było pomalowanie form farbą elewacyjną, ich artystyczne ozdobienie 

oraz polakierowanie. Inspiracją dekoracji była technika batiku - jedna z najstarszych form 
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ozdabiania pisanek.  Zdobienia we współpracy oraz pod nadzorem lokalnych artystów 

Pawła Kłopotowskiego oraz Joanny Paduch wykonywali pracownicy Ciechanowieckiego 

Ośrodka Kultury i Sportu, Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu. Transport pisanek oraz ich rozstawienie na ciechanowieckim rynku było 

możliwe dzięki pomocy logistycznej Firmy Handlowej Leszek Pełszyk. Burmistrz 

podziękował wszystkim zaangażowanym w przygotowanie wielkanocnych ozdób i myślę, 

że świąteczna dekoracja wpisze się już na stałe w wielkanocną tradycję Ciechanowca. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał kiedy i gdzie będą odbierane elektrośmieci. 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że informacja 

została podana na stronie internetowej. Elektrośmieci będą odbierane na terenie Szkoły 

Podstawowej w dniu 16 kwietnia.  

 

Radny zapytał również, czy w projekcie realizacji zadania dotyczącego modernizacji wyspy  

i zalewu jest również monitoring. 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że projekt nie 

zakłada monitoringu, ponieważ są to duże koszty.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zadać jeszcze 

pytanie. 

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który poinformował, że z porządku obrad sesji 

wycofany został punkt dotyczący utworzenia Żłobka Miejskiego w Ciechanowcu, natomiast  

w sprawozdaniu była mowa o zabieganie o środki na Żłobek.  

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że środki na Żłobek 

Miejski w Ciechanowcu są już przyznane i to w dodatku z dwóch projektów. Dodał, że projekt 

uchwały z porządku obrad obecnej sesji został zdjęty celowo, ponieważ wraz z projektem 

uchwały powinien być złożony statut. Statut określa terminy rekrutacji oraz zatrudnia 

pracowników, natomiast wskazane terminy są zbyt wczesne i w związku z tym statut musi 

zostać jeszcze dopracowany. W chwili obecnej trwają prace przetargowe na dostosowanie 

obiektu. Może zdarzyć się, że prace przedłużą się o miesiąc lub dwa. Kiedy zgodnie ze statutem 

zostaną zatrudnieni pracownicy z dniem 1 września to trzeba będzie wypłacać już 

wynagrodzenie. Burmistrz dodał też, że nie chciałby zawieść rodziców, ponieważ wie, że jest 

duże zainteresowanie oddaniem dzieci do Żłobka. Uchwała o powołaniu Żłobka Miejskiego  

w Ciechanowcu zostanie przedstawiona dopiero na sesji majowej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje między 

sesjami nie wpłynęły i zapytał, czy radni zgłaszają interpelacje lub zapytania. 

 

Głos zabrała Radna Aneta Joanna Czarnecka, która odniosła się do wspomnianego przez 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego projektu w sprawie oświetlenia Ciechanowca 

i poinformowała, że w Ciechanowcu jest wiele miejsc, gdzie brakuje oświetlenia. Zapytała, czy 

w ramach tego projektu przewidziane jest stworzenie projektu technicznego. Radna odniosła 
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się do ulicy Czyżewskiej i poinformowała, że jedno gospodarstwo nie jest oświetlone. Radna 

zapytała również o gazyfikację Ciechanowca, dodała, że mieszkańcy są zniecierpliwieni  

i chcieliby wiedzieć, kiedy nastąpi realizacja projektu, jeżeli chodzi o odbiorców 

indywidualnych. Następnie Radna zapytała o ulicę Sienkiewicza. Dodała, że z tego co wie to 

pojawiły się problemy przy realizacji projektu budowy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce jeszcze 

zabrać głos. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odpowiedzi na zadane 

pytania zostaną udzielone w pkt 12 porządku obrad sesji. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w wyniku zmian planowanych 

do dokonania na dzień 31 marca 2021 r. dochody i wydatki budżetu zmniejszono o kwotę 

380 369,54 zł. Zmniejszono subwencję oświatową na rok 2021 o kwotę 112 059,00 zł – jest to 

decyzja Ministra Finansów. Zmniejszono środki budżetu państwa na realizację rządowego 

Programu „Posiłek w szkole i w domu” na kwotę 6 023,00 zł. Do budżetu gminy Ciechanowiec 

wprowadzono rekompensatę utraconych dochodów z powodu utraty opłaty targowej  

w wysokości 141 375,00 zł. Wprowadzono dochody z tytułu opłaty za wydobycie żwiru  

w wysokości 14 400,00 zł. 600,00 zł wprowadzono z dotacji z Programu „Czyste Powietrze” 

na bieżącą działalność biura. 33 000,00 zł to środki wprowadzone z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na organizację transportu ludności do punktów szczepień. 12 877,00 zł 

wprowadzono środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na wsparcie osób powyżej 70 

roku życia, poprzez pomoc w robieniu zakupów niezbędnych do codziennego funkcjonowania 

w okresie pandemii. Wprowadzono 11 667,00 zł jako środki z budżetu państwa na 

przeprowadzenie w 2021 roku Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i Mieszkań. 

Wprowadzono 7 927,00 zł z budżetu państwa jako refundację kosztów poniesionych w 2020 

roku na realizację zadań administracji rządowej. Ponadto dokonano montażu finansowego 

dwóch projektów związanych z utworzeniem Żłobka w gminie Ciechanowiec. Po dokonanych 

zmianach utworzenie Żłobka w gminie Ciechanowiec wynosić będzie: pierwszego projektu - 

451 643,00 zł, natomiast „Maluch +” z drugiego projektu wyniesie - 1 297 956,00 zł. 

Zabezpieczono środki na podatek od towarów i usług VAT, przekazywany do Urzędu 

Skarbowego z tytułu sprzedaży mienia (głównie działek), jest to kwota w wysokości 

150 000,00 zł. Zabezpieczono środki w wysokości 15 032,00 zł na zakup samochodu typu ‘bus’  

z projektu door-to-door. Na samochód z tego projektu gmina Ciechanowiec miała pozyskane 

137 000,00 zł w kilku zapytaniach ofertowych, żadna z ofert nie spełniała wymogów i najniższa 

oferta wyniosła 152 000,00 zł. Zabezpieczono środki własne gminy na koszty pogrzebu osoby 

samotnej w wysokości 2 500,00 zł. Zabezpieczono 27 000,00 zł środków własnych gminy na 

zakup energii elektrycznej (oświetlenie uliczne i oświetlenie świetlic wiejskich). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2021 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 208/XXVIII/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z art. 37 ust. 1 ustawy  

z dnia 31 lipca 2017 roku prawo wodne Rada Gminy określa w drodze uchwały corocznie do 

20 maja sezon kąpielowy, który obejmuje okresy w naszym przypadku od 1 czerwca do 30 

września. Zgodnie z tą uchwałą kąpielisko w Ciechanowcu będzie umieszczone na wyspie.  

Za organizację odpowiada Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.  

 

Głosowano w sprawie: 
wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 209/XXVIII/21 w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 

2021 rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zapobieganie bezdomności 

zwierząt i zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie należy do zadań 

własnych gminy. Przedłożony program ma na celu ograniczenie zjawiska bezdomności 

zwierząt na terenie miasta i gminy Ciechanowiec oraz zapewnienie właściwej opieki 

bezdomnym zwierzętom domowym i gospodarskim, a także wolnożyjącym kotom 

przebywającym w granicach administracyjnych miasta i gminy Ciechanowiec.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021”.  

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 210/XXVIII/21 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 

2021” stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie poparcia Rządu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęła petycja dotycząca poparcia Rządu Tymczasowego Rady Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu Konstytucyjnego, która została przekazana celem rozpatrzenia  

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski 

poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska 

Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji poinformowała, że do Biura Obsługi Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęła petycja dotycząca poparcia Rządu Tymczasowej Rady 

Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego, którą Przewodniczący Rady 

Miejskiej przekazał do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem jej zaopiniowania 

i przedstawienia stanowiska Radzie Miejskiej w Ciechanowcu. Rada Miejska wykonuje 

zadania określone ustawami, uchwały natomiast podejmowane są głównie w zakresie 

określonym katalogiem w art. 18 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. Należy zaznaczyć, że 

katalog ten nie przewiduje w żadnym ze swoich punktów możliwości udzielenia przez Radę 

poparcia dla organizacji politycznych, niezależnie od kontekstu. W przypadku petycji 

dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego dodatkowo dochodzi do poparcia organizacji politycznej, która zmierza do 

zmiany ustroju Rzeczypospolitej, co tym bardziej nie pozwala na udzielenie takiego poparcia. 

Zmiany ustrojowe wymagają uprzedniej zmiany konstytucji oraz w odpowiednim zakresie 

przegłosowania ich w drodze referendum. W dniu 17 marca 2021 r. odbyło się posiedzenie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Przedmiotem posiedzenia było zaopiniowanie wyżej 

wymienionej petycji. Komisja negatywnie zaopiniowała petycję i stanęła na stanowisku, że 

Rada Miejska nie posiada kompetencji do udzielenia tego rodzaju poparcia. W związku z tym 

petycja w całości została uznana za niezasługującą na uwzględnienie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej 

Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego.  

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu 

Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 
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Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 211/XXVIII/21 w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie poparcia 

Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej przeprowadzenia referendum ludowego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że jest to kolejna petycja, 

która wpłynęła do Rady Miejskiej i została również rozpatrzona przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że do Biura Obsługi Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęła petycja dotycząca "wydania opinii" w przedmiocie 

przeprowadzenia "referendum ludowego", którą Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał  

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem jej zaopiniowania i przedstawienia stanowiska 

Radzie Miejskiej w Ciechanowcu. Należy wskazać, że co do zasady Gminy mają możliwość 

zwoływania referendum. Wynika to zarówno z ustawy o samorządzie gminnym, jak i ustawy 

o referendach lokalnych.  Referenda te są ograniczone zamkniętym katalogiem spraw, o czym 

stanowi art. 2 ustawy o referendach lokalnych. Sprawy te zasadniczo dotyczą jedynie lokalnej 

społeczności. Jednocześnie zakres tych spraw lokalnych wyrażony został w art. 7 ustawy 

o samorządzie gminnym. Sprawy w zakresie których Rada Miejska jest władna do stanowienia 

uchwał przedstawione zostały w art. 18 ustawy o samorządzie gminnym. W żadnej z tych 

regulacji nie wyrażono kompetencji Rady Miejskiej do zwoływania referendum ludowego, 

opiniowania czy zatwierdzania ustaw, a także zmian ustrojowych. Biorąc pod uwagę powyższe 

nie jest możliwe wydanie opinii w tym zakresie. W dniu 17 marca 2021 r. odbyło się 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Przedmiotem posiedzenia było zaopiniowanie 

wyżej wymienionej petycji. Komisja negatywnie zaopiniowała petycję i stanęła na stanowisku, 

że Rada Miejska nie posiada kompetencji pozwalających na podejmowanie tego typu aktów 

prawnych. W związku z tym petycja w całości została uznana za niezasługującą na 

uwzględnienie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

przeprowadzenia referendum ludowego.  

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej przeprowadzenia 

referendum ludowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 212/XXVIII/21 w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej w sprawie wyrażenia 

opinii dotyczącej przeprowadzenia referendum ludowego stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynął wniosek Zarządu Związku Gmin Wiejskich RP dotyczący zapewnienia środków na 

rozwój obszarów wiejskich. Wniosek został rozpatrzony przez Komisję Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że 2 marca 2021 r.  

do Biura Obsługi Rady Miejskiej w Ciechanowcu wpłynął wniosek Zarządu Związku Gmin 

Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej o podjęcie działań przez Gminy w zakresie zapewnienia 

środków na lata 2021-2027, który Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji celem jej zaopiniowania i przedstawienia stanowiska Radzie Miejskiej 

w Ciechanowcu. We wniosku Zarząd ZGWRP rekomenduje lokalną dyskusję w łonie instytucji 

i organów samorządowych oraz podejmowanie apeli, uchwał i stanowisk w zakresie 

zapewnienia środków na rozwój obszarów wiejskich w perspektywie finansowej UE na lata 

2021-2027 oraz innych programach jak Krajowy Plan Odbudowy i Zwiększenia Odporności. 

Zgodnie z art. 241 ustawy z dnia 14 czerwca1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego, 

przedmiotem wniosku mogą być w szczególności sprawy ulepszenia organizacji, wzmocnienia 

praworządności, usprawnienia pracy i zapobiegania nadużyciom, ochrony własności, lepszego 

zaspokajania potrzeb ludności. Niewątpliwie, możliwości pozyskiwania środków 

zewnętrznych na realizację zadań przez JST stanowią element wpływający na lepsze 
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zaspokajanie potrzeb ludności. Po zapoznaniu się z treścią wniosku oraz Stanowiskiem Zarządu 

Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie Projektu „Planu Strategicznego 

dla Wspólnej Polityki Rolnej” oraz innych dokumentów związanych z rozwojem obszarów 

wiejskich, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie opiniuje wniosek Zarządu Związku 

Gmin Wiejskich RP o podjęcie działań przez Gminę Ciechanowiec w zakresie zapewnienia 

środków na rozwój obszarów wiejskich w perspektywie finansowej UE na lata 2021-2027 oraz 

innych programach jak Krajowy Plan Odbudowy i Zwiększenia Odporności. Gmina 

Ciechanowiec jest gminą miejsko-wiejską. Ma charakter typowo rolniczy, jednak jej 

usytuowanie geograficzne, a w szczególności położenie nad rzeką Nurzec powoduje 

postrzeganie gminy także jako obszaru sprzyjającego rozwojowi turystyki. W strukturze 

użytków gruntowych w gminie Ciechanowiec dominują grunty rolne stanowiące 67,21 % 

obszaru gminy. W ich skład wchodzą użytki rolne, które zajmują ponad 99% obszaru gruntów 

rolnych. Jednocześnie budżet gminy Ciechanowiec nie pozwala na zaspokojenie wszystkich 

potrzeb we własnym zakresie. Dzięki możliwości pozyskania środków zewnętrznych gmina 

będzie mogła osiągnąć długofalowe korzyści środowiskowe, społeczne i ekonomiczne, między 

innymi w zakresie likwidacji dystansu w standardach życia w miastach i  na  wsi. Zważywszy 

na powyższe, zapewnienie środków na rozwój obszarów wiejskich w perspektywie finansowej 

UE na lata 2021-2027 oraz innych programach jest bardzo istotne dla możliwości rozwoju gmin 

położonych na obszarach, takich jak Gmina Ciechanowiec. W dniu 17 marca 2021 r. odbyło 

się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Przedmiotem posiedzenia było 

zaopiniowanie wyżej wymienionego wniosku. Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek 

i stanęła na stanowisku, że Gmina Ciechanowiec powinna włączyć się w dyskusję w zakresie 

zapewnienia środków na rozwój obszarów wiejskich w perspektywie finansowej UE na lata 

2021-2027 oraz innych programach jak Krajowy Plan Odbudowy i Zwiększenia Odporności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia wniosku. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
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Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 213/XXVIII/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2021.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że gmina Ciechanowiec w 2021 r. 

przystępuje do realizacji Rządowego Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej 

„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021 zwanego dalej ‘Programem’. Program zapewnia 

wsparcie w zakresie usług opieki wytchnieniowej w ramach pobytu dziennego skierowanego 

do członków rodzin lub opiekunów sprawujących bezpośrednią opiekę nad dziećmi  

z orzeczeniami o niepełnosprawności oraz osobami ze znacznym stopniem niepełnosprawności 

oraz orzeczeniami równorzędnymi. Zadaniem opieki wytchnieniowej jest odciążenie rodzin lub 

opiekunów poprzez wsparcie ich w codziennych obowiązkach lub zapewnienie częściowego 

zastępstwa. Program realizowany będzie przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Ciechanowcu 

ze środków finansowych przekazanych przez Wojewodę Podlaskiego.   

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” – 

edycja 2021.  

 

Głosowano w sprawie: 
zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 214/XXVIII/21 w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2021 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  

z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie sprawozdania. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc odczytała treść sprawozdania 

z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu.  

 

Ad pkt 8  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2020 rok oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej Pani Marzena Kryńska przygotowała wyczerpujące sprawozdanie z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodzin i systemie pieczy zastępczej za rok 2020. Burmistrz poinformował, 

że w 2020 roku Starostwo Powiatowe obciążyło gminę Ciechanowiec kosztami utrzymania 

trojga dzieci z gminy (jedno dziecko w rodzinie zawodowej na kwotę 7 560,00 zł). Ośrodek 

Pomocy Społecznej udzielił wsparcia dla 24 rodzin, które znalazły się w sytuacji kryzysowej; 

dla 12 rodzin dysfunkcyjnych oraz dla 5 rodzin, z którymi prowadzono rozmowy informacyjne; 

w 13 rodzinach wszczęto procedurę niebieskiej karty; dla 3 rodzin stworzono pracę socjalną 

pod kątem wydolności opiekuńczo-wychowawczej; udzielono pomocy rodzinie, która 
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korzystała ze specjalistycznego wsparcia psychologa. Wszystkie zadania zostały szczegółowo 

opisane w sprawozdaniu i każdy zainteresowany może się z nimi zapoznać. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdanie dostępne 

jest w Biurze Obsługi Rady i można się z nim zapoznać.  

 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za 

2020 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że na terenie gminy Ciechanowiec 

aktualnie w Krajowym Rejestrze Sądowym zarejestrowanych jest łącznie, aż 32 organizacje  

i stowarzyszenia. W ARiMR zarejestrowanych jest sześć Kół Gospodyń Wiejskich oraz 12 

innych organizacji działających na terenie gminy Ciechanowiec. Jeżeli chodzi o realizację 

zadań i współpracę z organizacjami, to zadania te głównie objęte były patronatem Burmistrza. 

Była to organizacja festynów, koncertów, turniejów, imprez okolicznościowych, prowadzenie 

działalności doradczej związanej z funkcjonowaniem organizacji i ich promocji, pozyskiwania 

1 % dochodowego na organizacje pożytku publicznego jak też wspieranie organizacji, głównie 

Stowarzyszenia Rodzina w zakresie wspomagania rodzin potrzebujących w produkty 

spożywcze. Z racji tego, że rok 2020 był trudny w realizacji współpracy z powodu pandemii 

COVID-19 niewiele imprez i uroczystości lokalnych się odbyło.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie z realizacji 

w 2020 roku „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 2020-2024 Gminy Ciechanowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania.  
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że jeżeli chodzi o Wieloletni 

Program Współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 2020 to niewiele tej współpracy 

było z uwagi na pandemię COVID-19. Gmina Ciechanowiec wspiera w kilku sferach 

organizacje. Są to między innymi takie sfery jak: kultura, seniorzy, turystyka, ekologia, 

działalność na rzecz dzieci i młodzieży, ochrona zwierząt, profilaktyka uzależnień, pomoc 

społeczna oraz działalność charytatywna. Wskaźniki tego monitoringu zostały przedstawione 

w tabeli.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z realizacji w 2020 roku „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 2020-

2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie” stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja z realizacji 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Ciechanowiec za rok 2020”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o przedstawienie informacji. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w 2020 roku do adopcji oddano łącznie 

22 psy. Psy miały wykonane niezbędne badania oraz zabiegi i szczepienia, zostały też 

zaczipowane. Na zadania ujęte w programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w roku 2020 wydatkowano kwotę w wysokości 4 862,76 

zł. W 2020 roku oddano do schroniska w Celestynowie jednego psa. Koszt oddania do 

schroniska wyniósł 1 600,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja z realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec za rok 2020” stanowi załącznik nr 15 

do protokołu. 

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o udzielenie odpowiedzi na zadane pytania przez Radną Anetę Joannę 

Czarnecką. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odniósł się do pytania dotyczącego oświetlenia 

ulicy Czyżewskiej i innych nieoświetlonych miejsc. Poinformował, że ze środków, które gmina 

Ciechanowiec otrzymała na oświetlenie na dzień dzisiejszy nie ma takiej możliwości, żeby 

wykonać dodatkowe oświetlenie z uwagi na to, że wnioski, które były składane zarówno na 
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600 000,00 zł jak i 300 000,00 zł dotyczyły konkretnych zadań. Być może w przetargu pojawi 

się kwota niższa niż został złożony wniosek, wtedy środki zostaną przesunięte na dodatkowe 

zadania. Niemniej jednak, żeby wykonać nowe zadanie gmina Ciechanowiec musi wykonać 

dokumentację. W zasadzie przy ulicach, przy których nie ma oświetlenia nie ma też 

utwardzonych dróg. Według Burmistrza zadania te powinny być wykonane kompleksowo przy 

utwardzaniu dróg. Burmistrz dodał, że w bieżącym roku gmina Ciechanowiec zmierzy się  

z realizacją dwóch zadań dotyczących oświetlenia, o których informował wcześniej. 

Zaproponował, aby na wszystkie miejsca, w których brakuje oświetlenia złożyć wniosek  

i wprowadzić te inwestycje do budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2022., ponieważ w tej 

chwili w budżecie nie ma wystarczających środków, nawet na wykonanie dokumentacji. Rok 

2021 i tak jest rokiem trudnym ze względu na to, że zaplanowanych jest wiele zadań do 

realizacji. Burmistrz dodał, że wszystkie inwestycje wymagają również wkładu własnego. 

Wniosek na oświetlenie został złożony do Urzędu Marszałkowskiego na 2 000 000,00 zł,  

z czego było wskazane 600 000,00 zł od Marszałka, 300 000,00 zł z innego projektu i reszta to 

środki własne gminy Ciechanowiec. Realizacja tego zadania wyniesie dwa lata. Burmistrz 

zaproponował, żeby Radna Aneta Joanna Czarnecka złożyła wniosek na Komisji Rady 

Miejskiej o ujęcie w budżecie gminy Ciechanowiec na 2022 rok wykonania dokumentacji na 

wykonanie brakującego oświetlenia na ulicy Czyżewskiej.  

 

Odnośnie gazyfikacji Ciechanowca Burmistrz poinformował, że jest w stałym kontakcie  

z Poseł na Sejm RP Aleksandrą Szczudło i z informacji, jakie udało mu się uzyskać wiadomo,  

że gazyfikacja ma zakończyć się 22 sierpnia 2022 roku. Według harmonogramu PSG w roku 

bieżącym zostanie zgazyfikowana jedna strona miasta, zaś za rok druga. Na dzień dzisiejszy 

została już wykonana dokumentacja dla całego miasta. Na ukończeniu jest również 

dokumentacja na stację.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odpowiadając na kolejne pytanie poinformował, 

że nie tylko jest problem z remontem ulicy Sienkiewicza ale też z drogą we wsi Dąbczyn, ulicą 

Armii Krajowej, ulicą Spółdzielczą. Problemy te wynikają z różnych roszczeń i pretensji 

mieszkańców. Jeżeli chodzi o ulicę Sienkiewicza to wpłynął protest od właściciela działek 

znajdujących się przy ulicy Sienkiewicza do Wojewody i do Starosty. Wojewoda Podlaski 

decyzją uchylił uchwałę Starosty Wysokomazowieckiego w kwestii wydania pozwolenia na 

budowę ulicy Sienkiewicza. W chwili obecnej przygotowane zostało odwołanie od decyzji  

i jako Urząd będziemy konsekwentnie walczyć o to, żeby ta ulica Sienkiewicza powstała. 

Burmistrz dodał, że nie może zapewnić w 100 %, że inwestycja ta zostanie wykonana, 

ponieważ nie wie, jakie będą ostateczne decyzje administracyjne. Na dzień dzisiejszy 

inwestycja ta jest zablokowana.  

 

Ad pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Biura Obsługi Rady 

Miejskiej wpłynęło bardzo dużo życzeń z okazji Świąt Wielkanocnych. Przewodniczący bardzo 

serdecznie podziękował wszystkim, którzy te życzenia przesłali. Dodał, że Radni Rady 

Miejskiej, jeżeli chcą to mogą zapoznać się od kogo wpłynęły życzenia.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce zabrać 

głos. 

 

Głos zabrała Radna Agata Koc, która w imieniu wszystkich kobiet, zwróciła się do Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Przewodniczącego Rady Miejskiej Marka 

Karolewskiego oraz wszystkich zaangażowanych osób i podziękowaniami za organizację 
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„Dnia Kobiet”. Następnie zapytała, co trzeba zrobić, żeby doprowadzić oświetlenie na tzw. 

kolonię.  

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał czy osoby poszkodowane w pożarze, 

wynajmują mieszkanie zastępcze na własny rachunek, czy płaci za to gmina Ciechanowiec lub 

Starostwo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który zwrócił się do Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego z pytaniem dotyczącym kładzenia nowych światłowodów przy ul. 

Mickiewicza i zapytał, jaka firma się tym zajmuje. 

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który odniósł się również do oświetlenia  

i poinformował, że głównie na terenie wiejskim występują posesje, które są nieoświetlone i są 

miejsca, gdzie lampy oświetlają las lub pole. Radny dodał, żeby zweryfikować, gdzie 

oświetlenie jest potrzebne, a gdzie nie. Następnie zapytał o stan przygotowania do inwestycji – 

stacja uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch i wsi Pobikry.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

 

Burmistrz Ciechanowca poinformował, że w kwestii uzupełnienia swojego 

sprawozdania w sprawie Klubu Seniora poinformował, że wszystkie wnioski przygotowywane 

zostały przez Dyrektor OPS Marzenę Kryńską, za co Burmistrz bardzo podziękował.  

Burmistrz odpowiadając na pytanie Radnej Agaty Koc i Radnego Antoniego 

Malinowskiego poinformował, że wykonanie oświetlenia jest zadaniem gminy. Dodał, że dziwi 

się, iż do tej pory są w gminie miejsca, które nie mają oświetlenia. W związku z tym należy 

złożyć wniosek o wykonanie dokumentacji na brakujące oświetlenie.  

Odnośnie światłowodu Burmistrz poinformował, że jest to zadanie rządowe i nie jest 

zależne od gminy.  

Burmistrz poinformował, że na stację uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch 

złożone zostały dwa wnioski. Jeden wniosek został złożony do Funduszu Inwestycji Lokalnych 

i niestety gmina Ciechanowiec nie uzyskała dofinansowania. Natomiast środki zostały 

przyznane na remont szpitala w Ciechanowcu na kwotę w wysokości 3 000 000,00 zł, Muzeum 

Rolnictwa uzyskało kwotę w wysokości 4 000 000,00 zł na dokończenie budowy magazynów. 

Drugi wniosek na stację uzdatnia wody składany był do FOGR-u i z racji tego, że gmina 

Ciechanowiec nie uzyskała pozwolenia na budowę nowej stacji wniosek został odrzucony.  

Jednak w regulaminie nie było zapisu, że musi być obligatoryjnie pozwolenie na budowę.  

W związku z tym zostało napisane odwołanie do NSA i czekamy na jego rozpatrzenie. Złożony 

został również wniosek na stację uzdatniania wody we wsi Pobikry, ale nie ma jeszcze wyników 

rozstrzygnięcia konkursu.  

Burmistrz odniósł się również do osób poszkodowanych i poinformował, że Państwo ze 

Skórca nie ponoszą żadnych opłat, natomiast Pani z Antonina mieszka płaci wyłącznie za 

światło.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który razem  

z Przewodniczącym Rady Miejskiej Markiem Karolewskim z racji zbliżających się Świąt 

Wielkanocnych złożyli wszystkim mieszkańcom gminy Ciechanowiec życzenia. Życzyli 

zdrowych, radosnych, pogodnych Świąt Wielkanocnych, spędzonych w gronie rodzinnym,  

a przede wszystkim zdrowia, które w tym trudnym czasie jest najważniejsze.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski życzył również wiary oraz nadziei,  

że będzie lepiej.  

 

Ad pkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Karolewski

 


